
Reactie op internetconsultatie jacht op haas en kozijn. 

Ik ben zelf al meer dan 40 jaar jager in de provincie Drenthe. 

Jagen is niet alleen schieten, het is meer beheer van biotoop en fauna. 

Het landschap is erg veranderd, efficiënter door de agrarische ontwikkeling / bedrijfsvoering. 

Veel meer natuur ontwikkeling, aangelegd door de mens. 

Reeën stand is sterk gegroeid, weidevogels sterk verminderd, konijnen stand ook verminderd, 

hazenstand is gelijk gebleven, veel meer eenden en ganzen. 

Mijn inziens word de stand van het wild sterk beïnvloed door de agrarische ontwikkelingen maar 

misschien nog wel meer de predatoren, zoals de vos, marters en o.a. reigers en ooievaars. Deze 

soorten worden niet bejaagd. 

Mijn inziens moet er veel meer tussen de betrokkenen een totaal plan komen hoe we met onze flora 

en fauna omgaan en hoe we een evenwichtige wildstand in NL kunnen behouden. Alleen niet maar 

over haas en konijn discussiëren, maar ook over predatoren, exoten, roeken, kraaiachtigen, 

ooievaars enz. Alleen dan kunnen we de zo gewenste biodiversiteit in NL verkrijgen. 

Daarbij hoort ook het reguleren, dus jacht bij in NL. 

 


